
Anleggskonferansen 25 og 26 
september 2023

Ringvirkninger av anleggsutbygging og fremtidige behov

Karmøy kommune – Øyvind Flatebø, rådgiver idrett

Tysvær kommune – Geir Stakkestad, leder idrett og fritid



Ser kommunen ringvirkninger av de senere års 
utbygging av anlegg.

Hva er i så tilfelle ringvirkningene?

• Flere aktive?

• Flere/nye aktiviteter?

• Egenorganisert aktivitet

• Økonomi

• Arrangementer 

• Åpne opp for andre kommuner 

• Negative ringvirkninger? 



Medlemsutvikling

Medlemstall Karmøy

2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022

9871 9965 9835 9976 9311 9472 9769

Medlemstall Tysvær

2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022

4202 4023 4148 3545 3442 3610



Haugaland Hestesport Arena



Haugaland Hestesport Arena



Hvordan er dagens anleggssituasjon i kommunen?

• Savner gode verktøy for måling av anleggsdekning

• Lang periode med stor byggeaktivitet fra både kommunen og 
foreninger

• God dekning med tradisjonelle idrettsanlegg 

• Motorsport 

• Kampsport / dans etc. 



Vormedal idrettshall ogkunstgrasbane



Frakkagjerd idrettsanlegg



Frakkagjerd idrettsanlegg



Åkrahallen 



Hvilke typer anlegg blir viktig for kommunen å 
prioritere i et 10 års perspektiv
• Ombygging og modernisering av eksisterende anlegg
• Rehabilitering
• Miljøaspekt
• Kommuneøkonomi
• Egenorganisert aktivitet i haller
• Friluftslivsanlegg: Turveier og lysløyper
• Kombinerte anlegg ved skoler og anlegg for egenorganisert aktivitet
  – 15 timers bygg/anlegg
• Være i forkant ved større utbygging av boligområder
• Samarbeid interkommunalt om større anlegg og event anlegg for mindre 

idretter



Vil økene klima og miljø krav ha betydning for 
kommunens utbygging av anlegg. Ser dere mulige 

fordeler/ulemper med disse kravene?

• Kunstgras omlegging til miljøbaner

• Lysanlegg – ute og inne

• Større fokus på å legge anlegg der folk bor – transport og 
tilgjengelighet

• Fokus på bærekraftmålene





Bygges de riktige anleggene i kommunen?

• Lokale initiativ styrer byggingen (godt og vondt)

• Løfte anlegg for små klubber

• Nye anlegg blir brukt, både de som blir bygget av kommunen og de 
private

• Savner gode verktøy for vurderinger

• Større fokus på plassering – flerbruk -både organisert og 
egenorganisert 
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